



Styrelsemöte Kba Jvk. 2022.03.03 kl. 18:30 Hanhalsgården

Närvaro: Magnus Stolpe, Henrik Petersson, Osborn Stockelberg, Lennart Andersson, Jesper Larsson, Mattias Wahle, Mikael Löfgren, Joacim Andersson, Lars Eriksson, Niclas Johansson,

Stefan Nilsson (valberedning)

Anmäld frånvaro: Jenny Nilsson, Martin Pettersson, Roger Z, Jesper Z, Thomas Sundquist

Frånvarande: Anna Gröning, Niklas Liljengren

1. **Mötet öppnas**

2. **Godkännande av dagordning**

3. **Val av mötesordförande**

Magnus Stolpe

4. **Val av mötessekreterare**

Henrik Petersson

5. **Att justera protokoll utses ordförande jämte sekreterare**

6. **Genomgång av föregående mötesprotokoll**

7. **Fastställande av arbetsgrupper**

Skyttesektion – Niklas L, Henrik P och Joacim A, Thomas S

Vilt och trafik – Osborn S och Lars E

Totalt 61 viltolyckor i kommunen. 3 Dov, 45 Rådjur, 8 Vildsvin, 5 Älgar

Medlem, marknad och webb – Magnus S, Jesper Z, Anna G

Ungdom/Stättared – Lennart, Jesper L och Jesper Z

Utbildning – Roger Z, Mattias W och Niclas J

Hund – Lars E, Joacim A och Niklas L

Rovdjur/Vildsvin – Magnus S och Mikael L

8. **Ekonomi**

Joacim föredrog årets budget för styrelsen. Styrelsen önskar en lite mer specificerad budget till nästa år. Nuvarande lista är väl generell och har mer att önska.

9. **Inför Länsstämman**

Länsstämma kommer att hållas på Katrinebergs folkhögskola 28/3–2022. Kallelse kommer.

10. **Information från Länsförening samt Förbundet**

Magnus informerade om det ”överskott” av pengar som finns, efter 2 år av Covid. Flera förslag om ”mer” pengar till kretsarna etc. Mer info kommer.

11. **Information från valberedning**

Stefan Nilsson berättade lite om valberedningens arbete. Om styrelsen har några lämpliga namn på personer till valberedningen så skulle detta underlätta dess jobb.

12. **Övriga frågor**

Stefan N informerade lite om den kommande licensjakten på knubbsäl.





Stefan N och Matthias W informerade om en kommande sjöfågelinventering, med fokus på Ejder. Mer info kommer.

Mattias W och Magnus S informerade om en kommande info/kurs inför kommande vårbocksjakt. En utbildning med betoning på förvaltning av rådjursstammarna. Detta kommer att hållas tillsammans med Varbergskretsen 28/4, återkommer med plats/lokal.

1:a Maj på Stättared. Vilka närvarar? Lennart A, Magnus S, Jesper L, Jesper Z, Roger Z, Stefan Nilsson meddelade att de kan vara med.

Kärrulfsdagen: Mattias W skall höra med en skolklass, sedan får vi se om det arrangeras något.

Mattias W undrar om det finns möjlighet till ett bidrag/stimulanspeng till de som sår viltremisser på sina marker. Magnus S tar med frågan till det blivande Fältviltsrådet som är under bildande i Halland.

SJF-Kungsbackas sponsorer. Magnus S skall kontakta Roger Z. Om att kontakta våra sponsorer och se om de är med i år.

Lars E ställde en fråga gällande bidrag till instruktörskurs.(hund) Magnus S skulle höra med Länsföreningen. Styrelsen beslutade av även kretsen kan vara med att bidra till kursen.

13. Nästa möte

21/4–2022 kl. 18:30 Hanhalsgården. Vi sätter datum på resterande styrelsemöten då.

14. Mötet avslutas

Sekreterare:

Henrik Petersson

Justeras:

Magnus Stolpe

